
	  

	  

Styrelsemöte	  27/8	  

Närvarande:	  Birgitta,	  Patrik	  S,	  Maggan	  T-‐S,	  Jörgen,	  Marcus	  och	  jag.	  

	  

• Budgeten:	  en	  hel	  del	  som	  är	  väntat	  har	  inte	  kommit	  in	  på	  kontot	  ännu.	  Varför	  går	  så	  mycket	  

av	  budgeten	  till	  organisations	  uppgifter??	  Kolla	  upp	  det!	  

	  

• Armsjön:	  ska	  vi	  fortsätta	  eller??	  Vi	  beslutade	  att	  köra	  vidare	  med	  rullande	  schema	  och	  att	  
varje	  aktiv	  får	  en	  dag	  (individer	  inte	  sport).	  Fotbollen	  och	  handbollen	  skickar	  listor	  på	  sina	  

aktiva	  till	  Jörgen	  så	  fixar	  han	  listor.	  Vi	  börjar	  v.	  37,	  städar	  då	  varje	  dag	  men	  bara	  en	  gång/dag.	  

	  

• Vi	  måste	  få	  in	  medlemsavgifterna!!	  	  Ledarna	  måste	  påminna	  om	  det!	  
	  

• Hur	  många	  lag	  har	  vi	  till	  hösten?	  Det	  ser	  lite	  magert	  ut,	  ca	  5	  aktiva	  lag?	  

	  
• 70	  års	  jubiléet	  tar	  vi	  på	  Hoppskogen	  i	  samband	  med	  A-‐lagets	  hemmamatch	  kl.	  12.00!	  Vi	  

bjuder	  alla	  aktiva	  på	  hamburgare!	  

	  
Patrik	  S	  handlar,	  Marcus	  skriver	  plakat,	  Maggan	  fixar	  godislotteri,	  Birgitta	  och	  Carin	  bakar.	  
Vi	  samlas	  10.00	  och	  Patrik	  och	  Marcus	  tar	  med	  grillar.	  Jag	  och	  Jörgen	  tar	  med	  kantiner.	  

	  
	  
Nästa	  möte	  24/9	  kl.	  18.00	  i	  Gnarpsviljans	  fikarum.	  

	  
	  
Vid	  datorn	  //	  Carin	  


